



Red Car Low Cost

RC PARTS - RC00025 - MASCARILLAS KN95 (2 UDS.) CON GRADO DE FILTRACIÓN FFP2

Mascarillas Autofiltrantes FFP2 KN95 Sin válvula.

Pack de 2 Uds.

Cumplen normativa Europea EN49-2001 A1:2009

Equipo protección individual.



Antibacterial



Pollen



PM2.5



Spray



Dust



Animal hair









Certificate of Compliance

Certificate No. TMC200401132-6
Applicant YIWU HIGH KING COTTON BAG CO.,LTD
Address: Floor 3, No. 1361 Liujing Rd., Houzha, Yiwu city, Zhejiang, China
Manufacturer HENAN KANGSHENG MEDICAL EQUIPMENT CO.,LTD
Address: No.0081 Industrial poverty alleviation base, wu kang town, gongxiang city, Henan province
Product Name KN95 Protective Mask
Trade Name: KKNR
Model/Item Number: KS16, KS18
Rated: /
Classification: Class I, FFP2
Expiry date: March 31, 2026
Number of Test Report: TMC200401132-6
EC directive: PPE Directive (EU) 2016/425

Test Standard: EN149:2001+A1:2009

Conclusion

This Certificate of PPE Compliance has been granted to applicant based on the results of tests, performed by Laboratory of TMC Testing Services (Shenzhen) Co., Ltd. on sample of the above-mentioned product in accordance with the provisions of the relevant specifications issued for PPE Directive (EU) 2016/425. It is possible to use CE marking to demonstrate the compliance with this Directive.

Place and date of issue: Shenzhen, March 31, 2020
TMC Testing Services (Shenzhen) Co., Ltd.
 1st Floor, Block A1, Zone A, Xixishadi Gongrong Industrial Park, No. 2,
 Shihuan Road, Shihua Street, Baoan District, Shenzhen, China
Tel: +86-755- 85542951
Email: cert@tmc-lab.com
Http: www.tmc-lab.com





180011112242



(2018) 第14111号 (2014) 号



中国认可
国际互认
TESTING
CNAS L6780

检验报告

TEST REPORT



扫一扫关注我们



扫一扫查询真伪



报告编号

REPORT NO.

国纺委字第 W202006593 号

产品名称

NAME OF SAMPLE

KN95 防护口罩

委托单位

CUSTOMER

义乌市海阔箱包有限公司

检验类别

TEST CATEGORY

委托检验

浙江省轻工业产品质量检验研究院

(浙江省纺织测试研究院)

Zhejiang Light Industrial Products Inspection and Research Institute

国家纺织服装产品质量监督检验中心(浙江)

National Textiles and Garment Quality Supervision Inspection Center(Zhejiang)

检验报告

国防委字第 W202006593 号

第 2 页 共 3 页

序号	检测项目		检测方法	单位	标准要求 (KN95)	实测值	单项评价	结果备注
1	呼吸阻力	吸气阻力	GB 2626-2006 6.5 6.6	Pa	≤350	60	符合	---
		呼气阻力		Pa	≤250	30		
2	过滤效率（油性介质）		GB 2626-2006 6.3	%	≥95.0	95.1	符合	---



检验报告

国防委字第 W202006593 号

第 3 页 共 3 页

样品图片:



—以下空白—



声明

- 一、本机构保证检测的公正性、独立性和诚实性，对检测结果负责，对委托方所提供的检测样品保密和保护所有权。
- 二、本报告无签发人员签字或未加盖本机构红色检验检测专用章无效。
- 三、报告涂改无效。复印件未重新加盖本机构红色检验检测专用章无效。
- 四、本报告的检测数据和结果仅对送检样品负责。
- 五、本报告各页均为报告不可分割之部分，使用者单独抽出某些页导致误解或用于其它用途及由此造成的后果，本机构不负相应的法律责任。
- 六、委托方若对本报告有异议，应及时向本机构提出。政府行政管理部门下达的指令性任务，被检方对检验结果有异议时，应按政府行政管理部门文件规定及国家相关法律、法规规定进行。

DECLARATION

1. Our organization guarantees impartiality, independence and honesty of inspection, and is responsible for the results of inspection, keeping the samples supplied by the entrusting party confidential and at the same time protecting the ownership of the samples supplied.
2. The test report will be deemed invalid without signatures of the inspector/reviewer and authorized personnel, and the red special inspection stamp of our organization.
3. The test report will be invalid if it is altered. Copies of the report are invalid without the red special inspection stamp of our organization.
4. The test results shown in this report is only valid for the tested sample.
5. All the pages of the report are integral parts of the report. Our organization will not be responsible for any misunderstanding or other results caused by using separate page(s) of the report.
6. If there is any dissent of the report, the entrusting party shall notify our organization timely. For the mandatory inspection given by governmental administration departments, and dissent about the sample being tested or test results on the report should be dealt with in accordance with national regulations.

浙江省轻工业产品质量检验研究院及附设的检验中心

The Affiliated Inspection Centers

- 浙江省轻工业产品质量检验研究院
Zhejiang Light Industrial Products Inspection and Research Institute
国家纺织服装产品质量监督检验中心(浙江)
National Textiles and Garment Quality Supervision Inspection Center(Zhejiang)
地址: 浙江省杭州市江干区下沙路300号6号楼
Address: Building No.6, 300 XiaSha Road, Hangzhou, Zhejiang
联系电话: 0571-85122669
Telephone: 0571-85122669
E-Mail: 1137907994@qq.com
- 国家家具产品质量监督检验中心(浙江)
National Center for Quality Supervision Inspection of Furniture(Zhejiang)
浙江省室内安全及家具产品质量检验中心
Zhejiang Center of Quality Test for Indoor Safety and Furniture Products
地址: 浙江省杭州市余杭区良渚街道经一路1号良渚大学科技园4号楼
Address: Building 4, LiangZhu University Science and Technology Park, No.1, JingYi Rd, Yuhang District, Hangzhou, Zhejiang
联系电话: 0571-89009556
Telephone: 0571-89009556
E-Mail: 2047699564@qq.com
- 浙江省轻工及五金产品质量检验中心
Zhejiang Center of Quality Test for Light Industry and Hardware Products
浙江省体育用品质量检验中心
Zhejiang Center of Quality Test for Sports Products
地址: 浙江省杭州市西湖区天目山路222号3号楼
浙江省杭州市余杭区良渚街道经一路1号良渚大学科技园3号楼
Address: No.222 Tianmushan Rd, Hangzhou, Zhejiang
Building 3 LiangZhu University Science and Technology Park, No.1, JingYi Rd, Hangzhou, Zhejiang
联系电话: 0571-89001107
Telephone: 0571-89001107
E-Mail: wujtest@126.com
- 国家锁具产品质量监督检验中心(浙江)
National Center for Quality Supervision Inspection of Lock(Zhejiang)
浙江省锁具产品质量检验中心
Zhejiang Center of Quality Test for Lock Products
地址: 浙江省杭州市塘栖路24号
Address: No.24 Tangqiao Rd, Hangzhou, Zhejiang
联系电话: 0571-85027738
Telephone: 0571-85027738
E-Mail: Locktest@126.com

网上业务受理/报告查询: <http://www.zjti.cn/807>
Online Business-Reception Report Inquires: <http://www.zjti.cn/807>

投诉电话: 0571-85023552
Complaint Tel: 0571-85023552